



## **NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING**

**TAKE NOTICE** of the calling, in accordance with Section 2.02 of the Governing By-Law of the Canadian Freestyle Ski Association, of the Annual General Meeting of the Canadian Freestyle Ski Association to be held via teleconference and webcast on September 21, 2021, 4:00 pm (Pacific Daylight time) for the following purposes:

- Hearing and receiving the reports and statements required by the Canada Corporations Act to be read at and laid before the association at an annual meeting;
- Electing Directors;
- Considering amendments to By-Law No. 1 (the Governing By-law), and transacting any other business properly brought before the meeting.

**TAKE NOTICE ALSO** that, in accordance with Section 2.04 of the Governing By-law of the Canadian Freestyle Ski Association (September 23, 2014) members may vote by absentee voting methods.

**DATED IN THE CITY OF VANCOUVER, BRITISH COLUMBIA** this 24th day of August, two thousand and twenty one.

**To join the meeting from your computer, tablet or smartphone:**

<https://global.gotomeeting.com/join/827370725>

**You can also dial in using your phone:**

Canada: +1 (647) 497-9391

**Access Code: 827-370-725**

Larry Bilton  
Chair, CFSA Board of Directors



**AVIS DE  
L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE**

**VEUILLEZ PRENDRE NOTE** que, conformément à la section 2.02 du règlement général de l'Association canadienne de ski acrobatique, l'Assemblée générale annuelle de l'Association canadienne de ski acrobatique se tiendra par téléconférence et diffusion sur le Web 21 septembre 2021, 16 h (heure du pacifique). Les objectifs visés sont les suivants :

- recevoir et entendre tous les rapports et états qui, selon la Loi sur les corporations canadiennes, doivent être présentés et lus à l'Association lors d'une assemblée annuelle;
- procéder à l'élection des administrateurs;

**VEUILLEZ ÉGALEMENT NOTER** que, conformément à la section 2.04 du règlement général de l'Association canadienne de ski acrobatique (23 septembre 2014), les membres peuvent voter par correspondance.

**FAIT À VANCOUVER, C.-B.** en ce 24<sup>ème</sup> jour de aout, deux mille vingt-et-un.

**Pour joindre l'assemblée pars ordinateur, tablette ou téléphone portable:**

<https://global.gotomeeting.com/join/827370725>

**Pour joindre l'assemblée pars téléphone:**

Canada: +1 (647) 497-9391

**Code d'accès: 827-370-725**

Larry Bilton  
Président du conseil d'administration de l'ACSA